
BANKs digitala styrelsemöte 250423 

Deltagare: Hans Graden, Rebecka Albertsson, Susanne Karlsson, Mats Hellstenius,Pär Bohman 

 

1. Mötets öppnade. Ordförande öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 
 

2. Föregående protokoll. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 
 
 

3. Post in och ut:  
• Fråga från medlem om priser. 
• Svar till medlem om priser. 
• Från CS om delegat till Bassetfullmäktige 
• Svar till Cs om delegat 

 
 

4. Ekonomi. Klubben har 53 851 kr 97 öre. Inga fakturor från SbaK har ännu nått oss i år. 

 

5. Nytt pris att dela ut. Förra mötet beslutades om att uppmärksamma nya hundar som 
blivit godkända för avel med ett diplom. Diskussionen fortsatte detta möte och frågan 
hur vi ytterligare ska uppmärksamma och stimulera till meritering av ”nya” hundar. 
Styrelsen beslutade att på två av bassetklubbens utställningar dela ut pris, en gratis 
drevprovstart, för bästa omeriterade hane respektive tik. De utställningar som valdes var 
Skutberget och Värnamo 2025. Styrelsen var också överens om att vi inte kan instifta ett 
pris liknade trekampspriset för 2025 då vi i så fall behöver statuter för detta som skall 
vara kända för medlemmarna i god tid innan. 
 

6. Verksamhet. Medlemsaktiviteter för 2025. Diskussion kring aktiviteten ”prova på drev”  
Det kan finnas en viss tröghet att starta på drevprov om man aldrig gjort detta innan 
därför vill vi satsa på två st ”prova på drev” i höst för att locka fler att starta sin hund. 
Olika platser diskuterades för denna aktivitet och styrelsen undersöker ytterligare var 
och när detta kan ske. En budget på max 5000 beslutades för detta. 
 

7. Avelskommittén. Årsboken klar ligger på hemsidan. Detta har annonserats på fb i olika 
grupper samt i bassetbladet. Inga synpunkter har kommit in. 
 
 

8. Rasklubbens utställning 2027. Kontakt har tagits med basset öst och det verkar inte var 
några hinder för ett samarbete. Susanne fortsätter kontakten med basset öst. 2027 fyller 
BANK 30 år och detta kan uppmärksammas på fler sätt än en rasklubbsutställning. 
 
 

9. BB manusstopp 1/6. Vi ska annonsera året aktiviteter samt att berörda uppmanades att 
skriva något om hur det ökade vargbeståndet har påverkat jakten med hund. 
 
 



10. Övriga frågor.   

Bassetfullmäktige: Pär har fått inbjudan från CS, en motion föreligger ang förtydligande 
av uträkningen av årets hund. Vidare kommer man att ha ett arbetsmöte dagen innan 
fullmäktige 

Revidering av drevprovsreglerna: frågan ställde om hur detta går till och om/hur 
rasklubbarna involveras. Frågan ställs till CS som får svara på detta. 

Justering av protokoll: För att skynda på processen med justering av protokoll och 
därmed kunna lägga ut på hemsidan beslutades att protokollet mailas ut till de som 
närvarat på mötet för påseende och godkännande.  

 
11. Nästa möte blir 27/5 kl 19.00. 

 
12. Ordförande avslutade mötet och tackade för visat intresse. 

 

 

 

 

 


